
Aan de Voorzitter van de Tweede Kamer der Staten-Generaal

Den Haag, 2 juli 2009

In uw brief van 10 april 2009 (2009Z05356/2009D17124) verzoekt u om een
reactie op de aan uw Kamer gerichte brief van 23 maart 2009 van de
Vereniging voor Sportgeneeskunde (VSG).

De brief van de VSG betreft met name het ontbreken van erkenning van
de sportgeneeskunde als medisch specialisme. De VSG pleit voor nadere
stappen daartoe, mede in het licht van het Olympisch Plan. In de bijlage
bij haar brief stelt de VSG naar aanleiding van de aan uw Kamer toege-
zonden Tussenrapportage Sportbeleid een aantal vragen met betrekking
tot sportmedische begeleiding, doelgerichte blessurepreventie-
programma’s en kwaliteitsbeleid in de sportgeneeskunde.

Voor de erkenning van medische specialismen en medische vervolg-
opleidingen speelt de Koninklijke Nederlandsche Maatschappij tot
bevordering der Geneeskunst (KNMG) een primaire rol. Uit ingewonnen
informatie komt enerzijds naar voren dat een betekenisvol aantal
ziekenhuizen een Sportmedische Instelling (SMI) in huis heeft waar
sporters terecht kunnen voor onderzoek, behandeling en preventief
advies; veel andere ziekenhuizen hebben een samenwerkingsverband met
een SMI. Anderzijds is het zo dat lang niet alle sporters toegang hebben
tot deze vorm van zorg door afstand en financiële drempels. Erkenning
van de sportgeneeskunde als medisch specialisme zou deze belemmering
kunnen wegnemen of verminderen. Ik ben bereid in afstemming met de
KNMG onderzoek te doen naar de mogelijkheden voor erkenning van de
sportgeneeskunde als medisch specialisme.

In bijlage 1 bij deze brief beantwoord ik de nadere vragen van de
Vereniging voor Sportgeneeskunde.

De Staatssecretaris van Volksgezondheid, Welzijn en Sport,
M. Bussemaker
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